
 
 

Møtereferat Fagutvalgsmøte 05.09.2018 
Oppmøte 
Sted: Rom 317, Geobygget 
Tid: 16:15-17:00 
 

Forventet (M=Master, B = Bachelor) Meldt Forfall = V Ikke Møtt = X Møtt = X  
1. Anna Merete Vårheim (M) V  X 
2. Julie Linnéa Gresseth (M)   X 
3. Ellen Birgitte Folgerø (M)   X 
4. Stina Rosseland Skretting (M) V   
5. Ådne Bjerkeli (M)   X 
6. Sofia Fredriksson (B)   X 
7. Nora Benedikte L. Haugen (B?)  X  
8. Elin Marie Aalstad (B?) V   
9. Eirik Vadstein Karlstad (B)   X 
10. Alain-Fabrice Ndayishimiye (B)   X 
 

 

Vedtak 
 

● Godkjenning av innkalling 
 

● Valg av ordstyrer og referent 
 

● Godkjenning av referat 
 

● Valg av Økonomiansvarlig 
 

Orienteringer, Saksbehandler = Grønn 
 

● MNSU (Anna) 
 

● PU (Ådne / Sofia) 
 

● LAMU (Eirik / Stina) 
 

● Økonomiansvarlig (Vemund) 
- Trenger en erstatter 

Ny økonomiansvarlig velges på valgallmøte.  
 

● Leder og nestleder (Fabrice / Anna) 
- Gjøre klart for valgallmøte som tar sted mandag 17.09, kl. 16:15-17:00. Ønsker bestilling av              

mat (kake, pizza, …, forslag?). 



 
 

- Det blir bestemt at pizza skal bestilles til kl. 16.30/16.45. Vemund tar ansvaret for bestilling               
av pizza. 

- Facebook-event må lages, Ellen tar ansvar for dette. Skriv på eventet at alle må sette seg på                 
“deltar” for å få pizza, og et kort avsnitt som oppsummerer ansvarsområdene til de utlyste               
stillingene. 

- Booking av rom, prøv å book Aud 1 eller U37, Vemund tar dette og oppdaterer på 
facebookeventen hvilket rom det blir.  

Diskusjoner, periode = gul 
 

Oppfriskning fra sist referat (27.08.18) 

● Epistyret 
Et av skapene på ZEB kan ikke stenges. Kommentar til dette per 05.09: Dette er ordnet opp i 

(Fabrice).  
 

● Regler for karaktersetting, masteroppgaver 
Reglement for karaktersetting av masteroppgaver. GFU har fått klager på at de nye retningslinjene 
ikke følger internasjonale regler for karaktersetting. Kommentar til dette per 05.09: 

Det må innhentes mer informasjon om dette, både implementeringen av den nye ordningen             
fra 2014 og reaksjoner. Julie Gresseth tar ansvar for dette fram til neste møte. Forberede et                
informasjonsskriv som kan postes på GFU sin side.  

 
 

● GÆA 
Det gamle biblioteket brukes som lagerrom. Kunne kanskje legge frem et konkret forslag. GFU stiller               

seg positive til det.  

 
● Feilinformert elev 

Elev feilinformert om bytte av studieretning og mistet noen nødvendige fag som et resultat av det 
Ny student ble feilinformert angående bytting av studieretning. Får derfor ikke lov til å ta de                

nødvendige fagene. Fikk beskjed om at det ikke kan gjøres noe med det, uten noe mer forsøk                 
eller tegn til forsøk, for studenten. Studieadministrasjonen er der for å hjelpe studenter og              
støtte dem. Bør være mulig å sende dem videre, eller be dem om å vente om det er ting som                    
ikke kan fikses der og da.  

 
Kommentarer til dette per 05.09: 

- Fabrice tar kontakt med instituttleder angående dette (må gjøres før neste møte)  
- GFU bør oppfordre alle studenter til å kommunisere med studieadministrasjonen per e-post,            

for så å følge opp saken muntlig - i den bestemte rekkefølgen. Det legges til at den nylig                  
ansatte i studieadministrasjonen virker bedre organisert og utviser større evne til å følge opp              
saker.  

 
 
 
 
 



 
 
05.09.18 

 
● GÆA 

Håkon (GÆA): 

- Det gamle biblioteket brukes som lagerrom. 

- Kunne kanskje legge frem et konkret forslag. GFU stiller seg positive til det.  

- Semesterstart fest vil komme etter hvert.  

 

● GFU-kostyme 
For å lettere bli gjenkjent så kan vi ha GFU T-skjorter / pins e.l. som viser hvem vi er. 
 
Julie skal følge opp (til neste møte): 

- muligheten for å få tak i tøy (T-skjorter, hoodies) 
- muligheten for å få laget ny logo til GFU  

 
● Forslag om gunstig antall av medlemmer 

Forslag om å se på hvor mange medlemmer det er gunstig å ha i GFU. Hvis det er for mange                    
medlemmer vil effektiviteten gå ned og vi mister oversikt. Hva er gunstig antall i GFU? Skal                
alle medlemmer ha et tilleggsverv, f.eks. PPU eller fadderleder?  

 
Dette velges på valgallmøte; lys ut alle stillingene.  
Statuttene må endres slik at ansvarsområder (eksl. leder, nestleder, økonomiansvarlig) kan endres på             

styremøter, dersom uforutsette ting skulle dukke opp og forhindre representanter i å utføre             
sine oppgaver.  

 
Antall medlemmer totalt i GFU bør være 13, inkl 3 i styret. Hvem som skal inngå klargjøres på 

valgallmøte.  
 
Ønsker at vi i kommende semester må velge 1-3 ting vi ønsker å fokusere tiden vår på. Dette er mål vi                     

kan jobbe med over tid. Ett eksempel: synliggjøring av GFU. Det innebærer å stå på stand,                
f.eks. i episenteret. Henge opp plakater. Dele ut kaffe i pausen på et av de store kursene til                  
de nye studentene osv. Åpen for forslag! 

 
Opphenging av plakater skal skje etter ny logo er utarbeidet.  
Inviter til “talerør”-sessions med studenter.  
Lag en oversikt over dette, og hva som skal gjøres etter valgallmøte.  
Valgallmøte skal varsles om muntlig i forelesning for bachelorstudenter (Julie og Fabrice), Julie             
informerer masterstudentene 06.09 


